
Zápis z Konferencie SAG 

 

konanej dňa 11.5.2024 v hoteli Heľpa, Heľpa,  

 

Počet prítomných: piati riadni členovia, kluby GKK 29 hlasov, Matfyz 18 hlasov, Taogo 10 hlasov, 

361! 3 hlasy a Tengen 11 hlasov, teda Konferencia je uznášaniaschopná. Prítomní 51 individuálni 

členovia, z toho s hlasovacím právom 37 (viď prezenčná listina). Celkový počet hlasov 108. 

 

Program konferencie: 

 
1.   Otvorenie 

2.   Voľba predsedu konferencie a skrutátorov 

3.   Správa prezidenta 

4.   Správa hospodára 

5.   Správa kontrolóra 
6.   Vyhlásenie výsledkov súťaží GPS 2023, GPSJ 2023, U12, U18, U21 2024, MSR rapid go 2024 

a MSR 9x9 2024. 

7. Diskusia 
8. Návrh uznesenia 
9. Schválenie uznesenia 

 

Účastníci konferencie schválili program konferencie. 

_________________________________________________________________ 

Hlasovanie: Za: 108    Proti: 0    Zdržali sa: 0   Nehlasovali: 0 

 

K jednotlivým bodom programu: 

1. Konferenciu otvoril a privítal účastníkov konferencie prezident Martin Lukáč. 

 

2. Za predsedu konferencie bol navrhnutý Miroslav Poliak.   

Za skrutátorov boli navrhnutí Ladislav Palenčár a Michal Králik. 

Účastníci konferencie tieto návrhy schválili. 

_________________________________________________________________ 

Hlasovanie: Za: 108    Proti: 0   Zdržali sa: 0   Nehlasovali: 0 

 

3. Správu prezidenta, vrátane správy hospodára (príloha č.1) predniesol Martin Lukáč.  

 

4. N/A 

 

5. Správu kontrolóra (príloha č.3) predniesol Mikuláš Truchan. 

 

6. Ladislav Palenčár vyhlásil výsledky nasledovných súťaží: 

GPS 2023, GPSJ 2023, 

Zuzanka Králiková vyhlásila výsledky nasledovných súťaží MSRJ U12, U18, U21 2024, 

Slavomír Králik vyhlásil výsledky nasledovných súťaží  

MSR 9x9, Rapid go 2024 

7. Diskusia 



Ivan Oravec spomenul začiatky go na Slovensku pred 50 rokmi, Ján Popovyč nadviazal 

kontakty s pražským go klubom, pri zakladaní klubu bol aj Milan Kolesár, Vladimír Krejčí sa 

zaslúžil o rozvoj go prekladmi a rozmnožovaním go literatúry. 

Martin Lukáč referoval o svojich kontaktoch so sponzormi,  

Miro Šmíd spomenul Stana Jakubca a jeho hlášky 

Michal Králik navrhol do uznesenia poverenie VV zjednať nápravu  

  

8. Návrh  uznesenia 

Členská konferencia berie na vedomie: 

 Správu prezidenta SAG za rok 2023 

 Správu o hospodárení SAG za 2023 

 Správu kontrolóra SAG za 2023 

      Konferencie zaväzuje VV zjednanie nápravy vád vytýkaných kontrolorom. 

 

9. Členská konferencia schválila uznesenie.  

_________________________________________________________________ 

Hlasovanie o Správe prezidenta:       Za: 107   Proti: 0    Zdržali sa: 1  Nehlasovali: 0 

Hlasovanie o Správu o hospodárení: Za: 104   Proti: 0    Zdržali sa: 4  Nehlasovali: 0 

      Hlasovanie o Správe kontrolóra:       Za: 107   Proti: 0    Zdržali sa: 1  Nehlasovali: 0 

      Hlasovanie o zaviazaní VV  

              zjednať nápravu v hospodárení: Za: 106  Proti: 1    Zdržali sa: 1  Nehlasovali: 0 

 

 

Zapísal:  

     Zuzana Králiková 

 

Predseda Konferencie   

Miroslav Poliak 

 


